
 
Hierbij zend ik u de beantwoording op de schriftelijke inbreng van de leden van de commissie Digitale 
Zaken over de Jaarverslagen en Slotwetten van de ministeries van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties, Justitie en Veiligheid en Economische Zaken als ook de vragen op de resultaten van de 
verantwoordingsonderzoeken bij bovengenoemde ministeries.

U treft hierbij de antwoorden aan op de gestelde vragen aan het ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties, als ook de beantwoording op de door u gestelde overkoepelende vragen. 

De beantwoording van de vragen over de begrotingsonderdelen van Economische Zaken en Klimaat (XIII) 
en Justitie en Veiligheid (VI) worden verstuurd door de daarvoor verantwoordelijke bewindspersonen.

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,

J.J.M. Uitermark



Vragen inzake Slotwet Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 2024 - (36740-VII)
Geen vragen gesteld

Overkoepelende / overige vragen die betrekking hebben op bovenstaande slotwetten

Vraag 7.
Kunt u, in hoeverre mogelijk, inzicht geven in de totale licentiekosten die over 2024 betaald zijn aan 
Microsoft?

Antwoord
Een volledig inzicht voor de gehele Rijksoverheid is niet zomaar te geven. De staatssecretaris heeft in het 
notaoverleg ‘Wolken aan de horizon’ van 2 juni j.l. toegezegd een overzicht met de Kamer te delen inzake 
de financiële waarde van de via SLM Rijk goedgekeurde gecontracteerde aanbestedingen

Vraag 8.
Zijn de licentiekosten van grote techleveranciers waar de overheid in grote mate afhankelijk van zijn 
verhoogd over 2024? Hoeveel meer betaalt u aan de licenties ten opzichte van eerdere jaren?

Antwoord
Over 2024 zijn er geen uitzonderlijke verhogingen waar te nemen. Vanuit rijksbreed categoriemanagement
en strategische leveranciersmanagement wordt voortdurend gewerkt aan een gezonde samenwerking 
met IT-leveranciers. Eventuele verhoging van licentiekosten zijn onderwerp van gesprek. In het geval van 
voorgestelde aanpassingen in samenwerkingsvoorwaarden (zoals duurdere licenties) wordt via meerdere 
instrumenten gewerkt aan alternatieve oplossingen; dit kan juridisch van aard zijn, of via andere (open 
source) technische oplossingen.


